缴费方法

转数快

请使用支持二维码缴交账单的银行手机应用程序或电子钱包· 扫描付款通知书上的「转数快」二维码进行缴费。

缴费灵(电话、互联网及缴费灵手机服务)

• 网上服务:浏览 ppshk.com

• 电话服务: 致电 18013 (登记账单)

致电 18033 (缴付账单)

• 手机服务:使用缴费灵手机服务应用程序

• 商户编号为 6705; 账单号码为付款通知书上之 13 位数字号码。

网上银行服务(只适用于个别银行及信用卡)

- 透过香港各银行之网上银行的缴费功能付款,详情请向相关银 行查询。
- 商户名称为「物业管理业监管局」; 账单号码为付款通知书上 之13 位数字号码。

PayMe by HSBC

- 请使用 PayMe by HSBC 手机应用程式的缴付账单功能进行缴费。
- 商户名称为「物业管理业监管局」; 账单号码为付款通知书上 之13 位数字号码。

邮寄支票

- 1. 划线支票抬头请注明支付「**物业管理业监管局」**,并在支票背后写上阁下之网上申请编号。
- 2. 将划线支票连同付款通知书寄交香港湾仔皇后大道东 248 号 大新金融中心 8 楼 806-8 室。信封面请注明「牌照申请」。 切勿邮寄现金。期票恕不接纳。
- 请确保足够邮递时间及邮资。 邮资不足的信件将不获接收。

亲身缴交

- 1. 预约到监管局办事处提交:
 - (1) 已签署的申请表及所需文件的正本;
 - (2) 所需文件的复本(如所需文件未曾透过网上申请平台上载);及
 - (3) 所须费用(以现金、支票或转数快缴费)。
- 预约网址:

https://onlinebooking.pmsahk.org.hk/p/o?lang=zh

查询热线: 3696 1178 或 3696 1126 (办公时间内)

办公时间:星期一至五(公众假期除外)上午九时至下午六时

Payment Methods

Faster Payment System (FPS)

 Use any supporting mobile banking application or e-wallet to scan the FPS QR code printed on the Payment Advice to make payment.

PPS (by phone, Internet and mobile application "PPS on Mobile")

- By internet: Visit http://www.ppshk.com
- By Phone: Dial 18011 for bill registration
 Dial 18031 for bill payment
- By mobile phone: Use mobile application "PPS on Mobile"
- The merchant code of PMSA is '6705'; Bill Number is 13digit number shown on the Payment Advice.

Internet Banking (applicable to selected banks and credit cards only)

- Payment through the bill payment function of internet banking services provided by various banks in Hong Kong.
 Please contact relevant banks for details.
- The merchant name is "Property Management Services Authority"; Bill Number is 13-digit number shown on the Payment Advice.

PayMe by HSBC

- Use the 'pay bills' function in the PayMe by HSBC mobile application to make payment.
- The merchant name is "Property Management Services Authority"; Bill Number is 13-digit number shown on the Payment Advice.

Mailing Cheques

- Cheques should be crossed and made payable to "Property Management Services Authority". Please write your on-line application number at the back of your cheque.
- Please mail the crossed cheque with Payment Advice to <u>Units 806-8, 8/F, Dah Sing Financial Centre, 248 Queen's</u> <u>Road East, Wan Chai, Hong Kong.</u> Please mark "license application" on the envelope. **Do not send cash or post-**dated cheque.
- Please ensure sufficient mailing time and postage.
 Underpaid mail will be rejected.

In Person

- Make an appointment to submit the following at the PMSA office:
 - a signed application form and the original of the required documents;
 - (2) a copy of the required documents (except if the required documents have already been uploaded through the E-application platform); and
 - (3) the required fee (may pay by cash, cheque or FPS).
- Website for making appointment: https://onlinebooking.pmsahk.org.hk/p/o?lang=en

Enquiry: 3696 1178 or 3696 1126 (during business hours)
Business Hours: Monday to Friday (except public holidays) 9:00am – 6:00pm